
Odpowiadając na wniosek z 24 września 2019r. w sprawie wykorzystania środków z tytułu 

opłat za zezwolenia na sprzedaż i obrót alkoholem informuję, że: 

1.1) w roku 2018 nie wykorzystano całej kwoty uzyskanej z zezwoleń, 

1.2) w 2018r. nie wykorzystano kwoty w wysokości 8351,70zł, 

1.3) kwota niewykorzystana stanowi 21,09% środków z zezwoleń. 

2) w Ośrodku Pomocy Społecznej nie funkcjonuje określenie „rodzina patologiczna”, brak 

jest definicji określającej ten termin, 

3) OPS nie posiada danych dotyczących zgonów spowodowanych przedawkowaniem 

alkoholu lub środkami odurzającymi 

Jednocześnie informuję, że petycję wraz z odpowiedziami na wniosek  przesłano do Zespołu 

Edukacyjnego w Trzebiechowie oraz do Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

 

Wójt Gminy Izabella Staszak 

 


